

Backdrops
created from
natural indigo
dyes by Zan



HELP POLY
BY SAYING NO
TO DISPOSABLE PLASTICS!
也請大家一起對一次性塑
膠說‘不’!

At 4.1m long and weighing over 100kg, this is the world's largest crochet sea turtle made entirely out of recycled plastic from domestic and industrial waste. Titled 'Remnant', it has taken artist Annie Hsiao-Wen Wang 2 years to complete; and began life whilst she and her husband Mark were living in Thailand, witnessing firsthand the destruction of our oceans through plastic pollution.

'Poly', together with *One Brown Planet* (an environmental initiative founded by Mark), is now touring around Taiwan, educating the public about the detrimental effects of single-use plastics.

Meet Poly at the Monga Longshan Cultural and Creative B2 from Jan-June 2017 (Longshan Temple MRT Station Level B2). For full details, check out - www.onebrownplanet.com/sea-turtle/

台灣出生 澳洲長大的藝術家 王筱雯 Annie以 長達兩年時間，收集工廠廢棄的塑膠帶編織了一隻4.1米、100公斤的大海龜Poly。這個計劃是從2014年時Annie和先生Mark 搬到泰國開始。那時他們住在沙灘上，痛心美麗的海灘卻有著大量的塑料污染，啟發了Annie決定以創作分享環保意識為起點。

這件裝置藝術作品，「Remnant 遺留」，是為海洋也為海洋裡所有動物的呼喊。Mark也設立了環保議題的網站One Brown Planet，希望能夠透過這計劃，喚醒大家環保意識，讓海洋回歸平衡。

海龜Poly開始了它的台灣巡迴展，2017年1-6月將在艋舺龍山文創B2展覽(龍山寺捷運站B2)。欲瞭解更多海龜Poly資訊，請登錄網站與 FB: www.onebrownplanet.com/sea-turtle/

*Poly the Plastic
Turtle X One
Brown Planet
The Travelling
Turtle Exhibition*

